
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2025. gada 16. aprīlī                                                                                    Nr. 5 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:00 

 

Sēde notiek klātienē Balvos, Bērzpils ielā 1A 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par SIA "ZAAO" pārskatu 2024. gadā (INFORMATĪVS). 

2. Par Viļakas Kultūras nama direktora iecelšanu. 

3. Par atpūtas dienu un papildatvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētāja vietniecei Sandrai Kapteinei. 

4. Par ieguldījumu akciju sabiedrības “Balvu Enerģija” pamatkapitālā. 

5. Par nekustamā īpašuma “Pauguri”, Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu. 

6. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.13, Liepu ielā 6, Skujetniekos, Lazdukalna 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

7. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – cirsmu nekustamajā īpašumā 

“Stārķi”, Rugāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

8. Par nekustamā īpašuma “Bērzulāji”, Vecumu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

9. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

10. Par Viļakas muzeja suvenīru maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

11. Par ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas institūcijas ēdināšanas 

pakalpojuma maksas noteikšanu. 
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12. Par Viļakas sociālās aprūpes centra maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

13. Par finansējuma piešķiršanu no īpašuma atsavināšanas uzkrājuma. 

14. Par Balvu novada pašvaldības budžeta izdevumu optimizācijas plānu 

(INFORMATĪVS). 

  
Papildus darba kārtībā: 

 

15. Par finansējuma piešķiršanu skolēnu pārvadājumu autobusu iegādei. 

16. Par līguma par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu noslēgšanu ar 

SIA “Balvu Namsaimnieks”. 

17. 4.3.1.3. "Sociālo mājokļu atjaunošana vai jaunu sociālo mājokļu būvniecība Balvu 

novadā" PROJEKTA PROGRESS– IEPIRKUMU REZULTĀTS (INFORMATĪVS). 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs 

Protokolē – Ineta Leišavniece 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Sandra Kindzule, Marija Duļbinska, Egons Salmanis, Jānis Trupovnieks, Anita 

Kokoreviča, Imants Slišāns, Ruta Cibule, Aija Mežale, Sandra Kapteine 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada pašvaldības izpilddirektore Daina Tutiņa, datorsistēmu un datortīklu administrators 

Jānis Zalāns, attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

SIA "ZAAO" klientu apkalpošanas daļas vadītājs Mārtiņš Vīgants, SIA "ZAAO" valdes 

priekšsēdētājs Gints Kukainis, Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, 

Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Arta Ķerģe, Attīstības plānošanas nodaļas projektu 

vadītāja Arvita Voiciša, Kancelejas un personāla nodaļas personāla speciāliste Ausma Duļevska, 

Balvu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna Astreiko, Balvu kultūras un atpūtas centra direktore 

Dita Nipere, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze, Balvu novada Izglītības 

pārvaldes ekonomiste Ieva Sīle, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas vecākā grāmatvede Ināra Upīte, Balvu novada Izglītības 

pārvaldes vadītāja Inese Circene, Kancelejas un personāla nodaļas klientu apkalpošanas speciāliste 

Inese Ruberte, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Inese Siliņa, Juridiskās nodaļas 

juriskonsulte Inese Trupovniece, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Iveta Kokoreviča, Nekustamā 

īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu novada pašvaldības 

izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, Kancelejas un personāla nodaļas arhivāre Jolanta 

Vilipsone-Gorbāne, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Komunikācijas un 

informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja vietnieks Kristiāns Bokta, Balvu novada Dzimtsarakstu 

nodaļas vadītāja vietniece Ligija Logina, Baltinavas apvienības pārvaldes Tilžas un Briežuciema 

pagastu pakalpojumu centru vadītāja Linda Igaune, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja 

Lonija Melnace, Balvu Sporta skolas direktore Ludmila Beļikova, Balvu novada Izglītības 

pārvaldes izglītības darba speciāliste Maruta Brokāne, Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma centra 

vadītāja Mārīte Orniņa, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga 

Siņica, Viļakas pilsētas saimniecības vadītāja/lietvede Terēzija Babāne, Finanšu plānošanas un 
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centralizētās grāmatvedības nodaļas grāmatvede Velga Jeromenoka, Ziemeļlatgales sporta centra 

lietvede Velta Sprudzāne, Balvu novada Pašvaldības policijas vecākais inspektors Vitālijs Vilciņš, 

Iepirkumu nodaļas iepirkumu speciāliste Zane Kuzmina, P/a "SAN - TEX" pašvaldības aģentūras 

direktors Egons Strumpe, Ziemeļlatgales laikraksta „Vaduguns“ redaktors Edgars Gabranovs.  

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi:  - Aigars Pušpurs, Iveta Arelkeviča, Svetlana Pavlovska, Jānis Vancāns, Jānis 

Auziņš – tiešo darba pienākumu dēļ 

 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs ierosina iepazīties ar komitejas sēdes papildus darba 

kārtības jautājumiem. Skaidro, ka papildus darba kārtībā ir 3 jautājumi.  

Komitejas locekļi iepazīstas ar papildus darba kārtības jautājumiem. 

Komitejas locekļiem iebildumu par papildus darba kārtības jautājumiem nav. 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs aicina apstiprināt papildus darba kārtību, par ko komitejas 

locekļi nobalso ar – 10 balsīm (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, 

Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) par, pret – nav, atturas – nav. 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs aicina balsot par darba kārtības jautājuma “Par Viļakas 

Kultūras nama direktora iecelšanu” neiekļaušanu darba kārtībā, sakarā ar to, ka ir saņemts 

iesniegums no amata kandidātes ar lūgumu neizskatīt un nevirzīt viņas kandidatūru direktora 

amatā. 

Komitejas locekļi piedalās debatēs par Viļakas kultūras nama izvirzīto amata kandidāti. 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs aicina apstiprināt jautājuma “Par Viļakas Kultūras nama 

direktora iecelšanu” neiekļaušanu darba kārtībā, par ko komitejas locekļi nobalso ar – 9 balsīm 

(Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns) par, pret – nav, 1 - atturas (Jānis 

Trupovnieks).  

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs aicina apstiprināt darba kārtību kopumā, par ko komitejas 

locekļi nobalso ar – 10 balsīm (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, 

Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) par, pret – nav, atturas – nav. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par SIA "ZAAO" pārskatu 2024. gadā (INFORMATĪVS). 

2. Par atpūtas dienu un papildatvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētāja vietniecei Sandrai Kapteinei. 

3. Par ieguldījumu akciju sabiedrības “Balvu Enerģija” pamatkapitālā. 

4. Par nekustamā īpašuma “Pauguri”, Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu. 

5. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.13, Liepu ielā 6, Skujetniekos, Lazdukalna 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

6. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – cirsmu nekustamajā īpašumā 

“Stārķi”, Rugāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 
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7. Par nekustamā īpašuma “Bērzulāji”, Vecumu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

8. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

9. Par Viļakas muzeja suvenīru maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

10. Par ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas institūcijas ēdināšanas 

pakalpojuma maksas noteikšanu. 

11. Par Viļakas sociālās aprūpes centra maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

12. Par finansējuma piešķiršanu no īpašuma atsavināšanas uzkrājuma. 

13. Par Balvu novada pašvaldības budžeta izdevumu optimizācijas plānu 

(INFORMATĪVS). 

14. Par finansējuma piešķiršanu skolēnu pārvadājumu autobusu iegādei. 

15. Par līguma par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu noslēgšanu ar 

SIA “Balvu Namsaimnieks”. 

16. 4.3.1.3. "Sociālo mājokļu atjaunošana vai jaunu sociālo mājokļu būvniecība Balvu 

novadā" PROJEKTA PROGRESS– IEPIRKUMU REZULTĀTS (INFORMATĪVS). 

 

Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par SIA "ZAAO" pārskatu 2024. gadā (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Gints Kukainis: Sniedz informāciju un sīkāk skaidro par SIA "ZAAO" pārskatu 

2024.gadā. 

Ziņo Mārtiņš Vīgants: Papildina sniegto informāciju un sīkāk skaidro par kapsētu 

apsaimniekošanu un atkritumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu par atkritumu apsaimniekošanas maksām Latvijā. 

Izsaka viedokli par sabiedrības ieteikumu, par konteineru stāvokli, 

pieskatīšanu un uzraudzību. 

Izsaka viedokli Gints 

Kukainis: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro, par EKO laukumiem un maksām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par informācijas apmaiņu, sakarā ar konteineru 

stāvokli. 

Izsaka viedokli Mārtiņš 

Vīgants: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Uzdod jautājumu par apģērbu un apavu nodošanu. 

Izsaka viedokli Gints 

Kukainis: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

 

 

Komitejas locekle Anita Kokoreviča pameta Finanšu komitejas sēdi.  
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Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Piedalās debatēs un izsaka savu viedokli. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Piedalās debatēs un izsaka savu viedokli par informācijas sniegšanu 

pašvaldības avīzē. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sniedz informāciju par atkritumu bukletiem iedzīvotājiem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu par atsevišķu pamperu savākšanu. 

Izsaka viedokli Mārtiņš 

Vīgants: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sniedz informāciju par kapsētu atkritumiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Pieņemt zināšanai SIA "ZAAO" pārskatu 2024. gadā. 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai informāciju "Par SIA "ZAAO" pārskatu 2024. 

gadā" 

 

2.§ 

Par atpūtas dienu un papildatvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētāja vietniecei Sandrai Kapteinei 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  

1 (Sandra Kapteine - Nepiedalās balsojumā - atbilstoši likuma „Par 

interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu darbībā” 11.panta 

pirmajai daļai) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par atpūtas dienu un 

papildatvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētāja vietniecei Sandrai Kapteinei" 

  
3.§ 

Par ieguldījumu akciju sabiedrības “Balvu Enerģija” pamatkapitālā 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par ieguldījumu akciju sabiedrības 

“Balvu Enerģija” pamatkapitālā" 

  

4.§ 

Par nekustamā īpašuma “Pauguri”, Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Anika Sindija 

Vaivode: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par nekustamo īpašumu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par nekustamā īpašuma cenu un samaksas termiņu. 

Izsaka viedokli Gunta 

Raibekaze: 

Sniedz atbildi, papildina sniegto informāciju un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Jānis Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Pauguri”, 

Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

  

5.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.13, Liepu ielā 6, Skujetniekos, Lazdukalna pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Anika Sindija 

Vaivode: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

Nr.13, Liepu ielā 6, Skujetniekos, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu"  

 

 

6.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – cirsmu nekustamajā īpašumā “Stārķi”, 

Rugāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Anika Sindija 

Vaivode: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – cirsmu nekustamajā īpašumā “Stārķi”, Rugāju 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

7.§ 

Par nekustamā īpašuma “Bērzulāji”, Vecumu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Anika Sindija 

Vaivode: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 
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“PAR”  -  

9 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma “Bērzulāji”, 

Vecumu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” 

 

 

8.§ 

Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu 

 

Ziņo Anika Sindija 

Vaivode: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Komitejas locekle Sandra Kindzule nepiedalās Finanšu komitejas 

sēdē 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par neapbūvētu zemes vienību 

iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu"  

 

Komitejas locekle Sandra Kindzule atgriezās Finanšu komitejas sēdē 

 

9.§ 

Par Viļakas muzeja suvenīru maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu 

 

Ziņo Aleksandra Klija: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Aleksandra Klija: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Viļakas muzeja suvenīru maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu" 

 

 

  

10.§ 

Par ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas institūcijas ēdināšanas 

pakalpojuma maksas noteikšanu 

 

Ziņo Aleksandra Klija: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par ilgstošas sociālās aprūpes un 

sociālās rehabilitācijas institūcijas ēdināšanas pakalpojuma maksas 

noteikšanu" 

 

11.§ 

Par Viļakas sociālās aprūpes centra maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu 

 

Ziņo Aleksandra Klija: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Viļakas sociālās aprūpes centra 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu" 

 

12.§ 

Par finansējuma piešķiršanu no īpašuma atsavināšanas uzkrājuma 

 

Ziņo Sandra Būdniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu par maksas pakalpojumiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu par naudas novirzīšanu citiem pakalpojumiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par finansējuma piešķiršanu no 

īpašuma atsavināšanas uzkrājuma" 

  
13.§ 

Par Balvu novada pašvaldības budžeta izdevumu optimizācijas plānu (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Sniedz informāciju un sīkāk paskaidro par Balvu novada pašvaldības 

budžeta optimizācijas plāna ieviešanu. Skaidro, ka plāns apstiprināts ar 

2025.gada 15.aprīļa domes sēdes lēmumu “Par pašvaldības budžeta 

izdevumu optimizācijas plāna apstiprināšanu”, lai mazinātu Balvu 

novada pašvaldības budžeta izdevumus 2024.gadā un izstrādātu 

sabalansētu 2025. gada un 2026.gada budžetu. Informē par aktivitātēm, 

darbībām, termiņiem un ietekmi uz 2025.gada budžetu. Sniedz 

informāciju par pašvaldības izdevumu optimizācijas plānu, kurā noteikti 

pasākumi, koordinētas darbības un uzdevumi plāna īstenošanai, 

nodrošinot tā sasaisti ar pašvaldības finanšu resursu plānošanu, kā arī 

pašvaldības ilgtspējīgu attīstību. Informē par pašvaldības finansējumu 

vispārējās izglītības iestādēm, par pašvaldības finansējumu pirmsskolas 

izglītības iestādēm, par pašvaldības finansējumu profesionālās ievirzes 

izglītības iestādēm. 
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Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsaka savu viedokli par ietaupījumiem, algām un skolas tīklu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu, kā radies ietaupījums Kultūras nozarē. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka savu viedokli par ietaupījumiem un algu palielinājumu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk skaidro par izdevumu samazinājumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Papildina un sīkāk paskaidro sniegto informāciju. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Izsaka savu viedokli par skolu slēgšanu, par redzējumu, finansēm, 

ietaupījumu un atbildību. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro un papildina sniegto informāciju. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsaka savu viedokli un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par informatīvā ziņojuma mērķi. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Izsaka savu viedokli un papildina informāciju par pārvaldības modeļa 

izveidošanu un nākotnes uzdevumiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina pieņemt zināšanai informāciju "Par Balvu novada pašvaldības 

budžeta izdevumu optimizācijas plānu” 

NOLEMJ: 

 

Pieņemt zināšanai informāciju "Par Balvu novada pašvaldības 

budžeta izdevumu optimizācijas plānu” 

 

Komitejas loceklis Imants Slišāns pameta Finanšu komitejas sēdi 

 

14.§ 

Par finansējuma piešķiršanu skolēnu pārvadājumu autobusu iegādei 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu par Rugāju autobusa motora remontdarbiem. 

Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu, kur būs šie autobusi. 
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Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. Izsaka viedokli par elektroautobusiem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu, kāda saistība Krišjāņu autobusam ar šiem trim 

minētajiem autobusiem lēmumprojektā. 

Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro, ka plānota Krišjāņu autobusu nomaiņa 

pret elektroautobusu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Izsaka savu viedokli par Krišjāņu autobusu. 

Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Sniedz atbildi, papildina sniegto informāciju un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Izsaka savu viedokli par elektroautobusu iegādi. Uzdod jautājumu par 

autobusu tehnisko apskates vietām un autobusu mazgāšanas vietām. 

Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro par autobusu noskrējienu un prasībām. 

Par saimnieciskajiem darbiem, sniedz atbildi, ka mazgāšanas vietas un 

apskates vietas arī ir. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Izsaka savu viedokli par civilo aizsardzību, ka ir pret elektroautobusu 

ieviešanu skolēnu un pašvaldības pārvadāšanā pierobežā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Papildina sniegto informāciju. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par finansējuma piešķiršanu skolēnu 

pārvadājumu autobusu iegādei" 

 

15.§ 

Par līguma par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu noslēgšanu ar SIA 

“Balvu Namsaimnieks” 

 

Ziņo Juris Annuškāns: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

 

Precizēt lēmumprojekta pielikumu: 1.10. Papildus Līguma 1.2. punktam 

Sabiedrība veic Balvu novada pašvaldības īpašumā esošo decentralizētās 

kanalizācijas sistēmu un ūdensapgādes sistēmu uzturēšanu, notekūdeņu 

savākšanu un nogādāšanu līdz notekūdeņu attīrīšanas iekārtām Balvu 
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novada teritorijā saskaņā ar noteikto pakalpojumu tarifu. 1.10. punktu 

pārlikt uz 1.11.  

Balsojums par priekšlikumu 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts 

 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē.  
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par līguma par sabiedrisko 

ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu noslēgšanu ar SIA 

“Balvu Namsaimnieks”" 

 

 

16.§ 

4.3.1.3. "Sociālo mājokļu atjaunošana vai jaunu sociālo mājokļu būvniecība Balvu novadā" 

PROJEKTA PROGRESS– IEPIRKUMU REZULTĀTS (INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Agate Vanaga: Sniedz informāciju un sīkāk paskaidro par 4.3.1.3. "Sociālo mājokļu 

atjaunošana vai jaunu sociālo mājokļu būvniecība Balvu novadā" 

PROJEKTA PROGRESS– IEPIRKUMU REZULTĀTS. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu par pašvaldības un projekta ieguldījumu. 

Izsaka viedokli Agate 

Vanaga: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Papildina sniegto informāciju un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu par vidējām 1 kvadrātmetra izmaksām. 
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Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Agate 

Vanaga: 

Papildina sniegto informāciju. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Izsaka savu viedokli un uzdod jautājumu par projekta pašreizējo statusu 

un tālāko rīcību. 

Izsaka viedokli Agate 

Vanaga: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Izsaka savu viedokli par izmaksām. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka savu viedokli par izmaksām. 

Izsaka viedokli Agate 

Vanaga: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Izsaka savu viedokli, un nepiekrīt šiem izcenojumiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Izsaka savu viedokli par izmaksām un dzīvokļu remontiem, par 

iedzīvotājiem, kam šie dzīvokļi ir nepieciešami. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Izsaka savu viedokli. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsaka savu viedokli par dzīvokļu parādiem, finansējumu. Izsaka 

priekšlikumu tirgot laukā pašvaldības dzīvokļus. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro, ka šo dzīvokļu izmaksas sedz 

pašvaldība. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsaka savu viedokli un papildina sniegto informāciju. 

Izsaka viedokli Gunta 

Raibekaze: 

Sniedz informāciju un papildina sniegto informāciju par dzīvokļu 

parādiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu par dzīvokļu apsekošanu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Izsaka savu viedokli par dzīvokļu nodrošināšanu. 

Izsaka viedokli Agate 

Vanaga: 

Papildina sniegto informāciju par veicamajiem darbiem dzīvokļos. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Izsaka viedokli par projekta turpmāku darbību. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu cik pieprasīts ir šis projekts kopumā? 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Gatavot uz domes sēdi lēmumprojektu Par projekta “Sociālo mājokļu 

atjaunošana vai jaunu sociālo mājokļu būvniecība Balvu novadā” 

īstenošanas pārtraukšanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sniedz informāciju, ka uz Finanšu komiteju tika rosināts darba kārtībā 

iekļaut jautājumu par dabas aizsardzības plāna izstrādi dabas liegumam 

"Stompaku purvi". Aicina izskatīt šo jautājumu līdz domes sēdei par 

kopējo situāciju saistībā ar Stompaku purvu. 

  

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai darba kārtības jautājumu "4.3.1.3. "Sociālo 

mājokļu atjaunošana vai jaunu sociālo mājokļu būvniecība Balvu 

novadā" PROJEKTA PROGRESS– IEPIRKUMU REZULTĀTS ." 

 

Sēdi slēdz plkst. 14:11 

 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                 Sergejs Maksimovs 

Sēdi protokolēja         Ineta Leišavniece 


